
  

 

Kort verslag cpbw van 26 januari 2023 

 
De voorzitter opent de vergadering met een speech over het thema veiligheid van de voorbije 4 jaren en de cpbw 

werking. Hij bedankt iedereen voor de constructieve samenwerking. 

Gunther Van Cauwenberghe wordt de nieuwe voorzitter van het CPBW. 

 

Ontwerpverslag december 2022 

 
• Eddy De Vos maakt deel uit van de Preventiedienst bij LPM en wordt aangesteld als preventieadviseur niveau 2 

na het akkoord van het CPBW. 

Hij blijft ook zijn rol spelen als veiligheidsexpert. 

• 24 uren stoelen: herstellingen gelopen? Nog geen feedback. 

15 stoelen zijn besteld en levering volgt begin februari. 

• Nieuwe tafels opleidingscontainer Lillo zijn in bestelling. Poetsfrequentie wordt ook in orde gebracht. 

•  Dameskleedruimte Lillo: bouw heeft dit bekeken. Van enkele kastjes weet men niet van wie ze zijn, dit wordt 

uitgezocht. Indien nodig kastjes open maken. Eventueel tijdelijk naar 1e verdiep verhuizen. 

Wordt op opvolglijst gezet. 

• Test T-shirts werden gestolen: opnieuw bestellen en x aantal keren wassen vooraleer te laten passen. 

Karin Roelandt zal de coördinatie op zich nemen voor LPM en LXS Belgium nv. 

• Steunzolen: nog geen lijst bekomen? 

• Verlading Capro. Veiligheidsstudie is gelopen. OK.  

* kijken of de wagens aan de juiste specificaties voldoen: ontluchting? 

* opstartdebiet is vertraagd tijdens de eerste minuten. 

* nooddouche opnemen opvolglijst. 

* de maatregelen uit het incidentonderzoek blijven aan de orde om de situatie te kunnen verbeteren. 

• Bij de windmeter van Glasvezel wordt gevraagd om een alarm te voorzien in KK. 

Dit zal worden onderzocht. 

• Lossen grondstoffen Glasvezel: na gesprek met de losverantwoordelijken zijn er nog een paar puntjes boven 

gekomen. Deze zullen worden opgenomen in de procedure. 

• Hydranten Covestro; Rapport over de testen en de controle zal jaarlijks worden bezorgd aan HSEQ. 

• Biologie Kallo: een reeks van problemen werd stap voor stap aangepakt. 

Momenteel werkt de biologie goed. 

• 100 bellen vanuit GF of FTA: bij een kleine interventie doorgeven dat er alleen een ziekenwagen wordt 

gevraagd. 

• We vragen nogmaals om een extra bespreking in te plannen i.v.m. de nieuwe kastjes kleedruimte Kallo. 

Geen lockers is een duidelijk standpunt van de WG.  

• Spanbanden: zal in technisch voorschrift komen. Opvolglijst. 

• De werknemersafvaardiging vraagt om een duidelijk onderscheid te maken in het gebruik van de termen veilige 

vluchtplaats en verzamelplaats. Het thema alarmzonering zuid is reeds lange tijd een punt op de opvolglijst. 

Hier moet eindelijk eens een ei worden gelegd! 

• Afwijkingen drinkwater: we vragen of er meer mensen moeten worden opgenomen in deze communicatie om 

indien nodig alles te laten sperren en na vrijgave er voor te zorgen dat alles terug in dienst wordt genomen. 

 

Maandverslag interne & externe preventiedienst 

 
WPA-meting Formaldehyde op 22/11/2022 boven de grenswaarde. 

We vragen naar meer info hierover. 

Er werd nog geen hermeting gedaan. 

Wordt nagekeken. 

 

Bespreking arbeidsongevallen van december 

 
AO/2022/118, Hemberg Montage nv, 28/11/2022. 

Interim wordt niet aanzien als onderaannemer. 

 

Incidenten van december 

 
Geen incidenten 



  

 

Opleidingspakket IP 

 
Wanneer zal dit worden voorgesteld aan de openbare brandweer Beveren? 

De afbouw van de 16 uren is gebaseerd op de nieuwe technieken, voertuigen, … 

De opleiding wordt voor akkoord bevonden in het CPBW. 

 

Het thema opleidingsdagen/overuren zal nog op de OR verder worden besproken. 

 

Elektronische arbeidstoelatingen 

 
• Opleidingen van key user gelopen in alle bereiken. 

• Uitrol is geheel of gedeeltelijk gebeurd in alle bereiken. 

Voor Labo zuid wordt gezocht hoe hier mee om te gaan wegens zeer weinig arbeidstoelatingen. 

Aandachtspunten: 

• Kunnen de CLP gevarenpictogrammen worden opgenomen in de elektronische arbeidstoelating? 

 

• Moet iedereen die de ploegleider moet kunnen vervangen een AT (arbeidstoelating) kunnen ondertekenen? 

Wordt op LZO verder uitgeklaard! 

 

• AT kan worden goedgekeurd maar bijkomende TRA (taak risico analyse) kan nadien worden gewijzigd. Hoe 

zekeren we dit af? 

 

• Werkgroep EAT (elektronische arbeidstoelating) met regelmaat laten samenkomen om topics te kunnen 

verduidelijken naar alle gebruikers toe. 

Staan voor 2023 maandelijks ingepland. 

Ervaringsuitwisselingen blijven nodig! 

Mededelingen 

 
• Aanpassingen bij: 

V.AP 01.02  

V.AP 01.03 

V.AP 01.05  

Dit in het kader van wijziging samenstelling CPBW, werkgroepen en commissies. 

 

• Bij werken op Capro aan KK werd Chroom-6 aangetroffen in oude verflagen. Werken werden stilgelegd en 

omgeving gesperd. Het bedrijf neemt de nodige maatregelen zodat de werknemers geen enkel risico lopen. De 

verfschilfers zullen volgende week worden weg gestofzuigd door gespecialiseerde firma. 

Is deze verf overal gebruikt op de staalbouw? 

De verwachting is niet maar dit wordt verder onderzocht. 

 

• Rapport SEVESO 26 oktober 2022.  

 

• Asbestwerken Anon: isolatieringen 

 

Allerlei 

 
We vragen naar meer info over het incident met Chloorvernietiging uit dienst terwijl de verdampers in dienst zijn 

richting DM 7631. Dit zal op het CPBW van februari worden toegelicht. 

 

 

Volgend cpbw vindt plaats op 23 februari 2023 om 09:30u.    

 


